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Protokół nr XI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 23 sierpnia 2019 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Radni powiatowi: Ryszard Drozdowski, Maciej Jagodziński, Karol Junory 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Zaproszeni goście 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 908 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa, 

2) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera  

w Golinie Wielkiej.  

Drugi wniosek wpłynął od Pana Burmistrza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. 
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Powyższe wnioski stanowią odpowiednio załącznik nr 2 i załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych uchwał. 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad trzech wnioskowanych 

uchwał głosowano 13 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XI sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr X/19 z sesji, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2019 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi  

w wieku do lat 3, 

b) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Rawiczu,  

c) zmiany Uchwały Nr X/81/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019r. 

w sprawie podjęcia inicjatywy pn. „Budżet Obywatelski” w celu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bojanowo, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

e) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa, 

f) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera  

w Golinie Wielkiej, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr X/19 z sesji, która o+-dbyła się w dniu 28 czerwca 

2019 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2019 roku nie 
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wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przed rozpoczęciem niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poinformował, że w dniu 30 lipca 

br. odbyła się ceremonia pogrzebowa Ś.P. Zdzisława Szolca, który pełnił funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie. W związku z powyższym Przewodniczący 

Rady zwrócił się z prośbą o powstanie i uczczenie zmarłego minutą ciszy.  

Następnie Pan Jan Moryson przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Pytań do przedstawionych informacji nie 

było. 

W dalszej kolejności Burmistrz Bojanowa i Przewodniczący Rady wyrazili słowa 

podziękowania z okazji zakończenia pracy Panu Maciejowi Ratajczakowi- p.o. Dyrektora 

Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie. Jednocześnie Pan 

Maciej Dubiel poinformował, że z dniem 1 września obowiązki Dyrektora GCKSTiR przejmie 

wieloletni pracownik tej instytucji- Pani Daria Głuszek.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. Projekt uchwały został przedstawiony przez 

Panią Żanetę Malinowską.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Rawicz a Gminą Bojanowo w 

zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Rawiczu,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej uchwały 

była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie Pan Jan Moryson poinformował, że 

zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych- ławników 

do sądów rejonowych wybierają rady gmin w głosowaniu tajnym. W celu przeprowadzenia 

głosowania tajnego należy wybrać z grona Rady Komisja Skrutacyjna, która wybierze spośród 

siebie przewodniczącego. Do pracy w Komisji zostali zgłoszeni radni: Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. Wytypowani radni wyrazili zgodę na udział w pracy 

Komisji Skrutacyjnej.  

 

Następnie Przewodniczący obradom poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej. 

Wszyscy radni opowiedzieli się za przyjęciem Komisji Skrutacyjnej w składzie: Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej i wybraniu Przewodniczącego, którym została 

radna Pani Ewa Szczepaniak, Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę w celu 

przygotowania przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.   
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Po wznowieniu obrad, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła zasady głosowania 

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Rawiczu. Powyższy regulamin stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W dalszej kolejności Pan Jan Moryson poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo o ustroju 

sądów powszechnych- przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje zespół, który 

przedstawia swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie. Zespół do zaopiniowania kandydatów na 

ławników został powołany Uchwałą Nr X/73/19 podczas X sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

w dniu 28 czerwca 2019 roku. W dniu 20 sierpnia br. Zespół wypracował opinię  

o zgłoszonych kandydatach na ławników. Opinia została radnym przekazana.  

Następnie głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- przewodniczący Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników, który poinformował, że zgodnie z otrzymanym pismem ze Sądu 

Okręgowego w Poznaniu, ma zostać wybranych 2 ławników do Sądu Rejonowego Rawiczu. 

Na funkcję ławników kandydują dwie osoby. Zespół dokonał analizy zgłoszeń kandydatów na 

ławników i obie kandydatury spełniają wymogi określone w ustawie.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyczytywała 

kolejno z listy obecności radnych, którzy podchodzili do stolika Komisji, odbierali kartę do 

głosowania, dokonywali aktu głosowania, po czym wrzucali oddany głos do urny. Po 

wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego, Przewodniczący Rady zarządził 10 

minutową przerwę.  

Wyjęte z urny karty stanowią załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Po wznowieniu obrad, Pani Ewa Szczepaniak odczytała protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Rawiczu, zgodnie z którym 

kandydatki uzyskały wymaganą ilość głosów i zostały wybrane na ławników.  

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Rawiczu stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany Uchwały Nr X/81/19 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 

2019 roku w sprawie podjęcia inicjatywy pn. „Budżet Obywatelski” w celu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Zastępca Burmistrza, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 13 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 
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Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Mateusza Poprawskiego  

o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto 

jednogłośnie- 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Bojanowa,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej uchwały 



7 

 

była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Jarosława 

Bartkowiaka- Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu w celu 

przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) Ewa Szczepaniak 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Burmistrza Bojanowa stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera 

w Golinie Wielkiej,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej uchwały 

była tematem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022,  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana 

Mateusza Poprawskiego o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

za podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 13 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. Uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Waldemar Czerwiński, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, na zapytanie Przewodniczącego Rady czy ktoś z Państwa 

radnych składa interpelację lub zapytanie, głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak. Radny zwrócił 

się z zapytaniem czy istnieje możliwość postawienia ławeczek przy wyremontowanej drodze 

na ulicy Ks. Pilawskiego? 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
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W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Maciej Jagodziński, który przedstawił 

informację odnośnie oznakowania poziomego i zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców  

w Gierłachowie oraz chodnika w Tarchalinie.  

 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który ustosunkowując się do zapytania radnego 

poinformował, że jeżeli nie będziemy dysponować wolnymi środkami w bieżącym roku, 

będziemy mogli zaplanować środki na przyszły rok. 

 

W dalszej kolejności Pani Beata Bura zawnioskowała o postawienie tabliczki informującej  

o dojeździe do posesji z wioski na podgórze w Gościejewicach. 

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XI sesję o godzinie 1020. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


